
Protokół Nr VIII/57/2024 

z LVII sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 2lutego 2024 r. 

 

Sala narad Urzędu Gminy w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powitał wszystkich 

zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum i Rada 

może podejmować wiążące uchwały. Pan Przewodniczący przeszedł do przyjęcia porządku 

obrad, powiedział iż radni otrzymali zaproponowany porządek, zapytał czy chcą zgłosić 

zmiany. 

Pan Wójt poprosił o zdjęcie wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z Altany Rekreacyjnej w Rakszawie”.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zaproponować inne zmiany, w związku 

z tym, iż nie zgłoszono innych zmian zaproponował, aby punkt „Podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu korzystania z Altany Rekreacyjnej w Rakszawie” wprowadzić do 

porządku obrad pod pozycją 19, w związku z wprowadzoną zmianą zmieni się numeracja 

pozostałych punktów o jeden wzwyż. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony 

porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

 

Zatwierdzony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości na rzecz Gminy Rakszawa 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Rakszawa (dz. 853/7) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Rakszawa (dz. 1041-5) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydacie na ławnika 

12. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakszawa oraz miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Rakszawa 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa 



15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z Altany Rekreacyjnej 

w Rakszawie 

20. Wnioski i zapytania radnych 

21. Sprawy różne 

22. Zakończenie obrad 
 
Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad                         

tj. przyjęcia protokołu z LVI sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu, 

w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LVI 

sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czwartego porządku obrad  

tj. informacji Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami. Pan Przewodniczący powiedział, iż w minionym okresie uczestniczył w spotkaniach 

opłatkowych, podziękował za ich przygotowanie, uczestniczył w spotkaniu Zarządu OSP, był 

w stałym kontakcie z dyrektorami jednostek, spotykał się z mieszkańcami, którym w miarę 

możliwości starał się pomóc. Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt czwarty porządku 

obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt powiedział, że okres międzysesyjny zbiegł się z końcem jednego i początkiem 

drugiego roku, w związku z czym odbywa spotkania z przedstawicielami jednostek, omawiane 

były plany pracy, wyzwania jakie jednostki podejmują, planowana jest rozbudowa i rozwój 

Schroniska Młodzieżowego, jest to duża inwestycja 8.000.000,00 zł, planowana jest też 

inwestycja w żłobek, przygotowywany jest harmonogram prac, w tym roku musi nastąpić 

przebudowa żłobka tak, aby we wrześniu ruszył powiększony dwukrotnie nabór, przypomniał 

iż niebawem rozpoczną się nabory do przedszkoli, z miejscami nie powinno być problemu, 

w tej kadencji ich ilość wzrosła dwukrotnie. Pan Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o dowóz 

dzieci z przysiółka Potok, to został zakupiony dziewięcioosobowy samochód gminny, którym 

ten dowóz będzie prowadzony, siedmioro dzieci może być nim jednorazowo dowożonych do 

tego jest kierowca i opiekun, do tej pory dowożonych było czwórka dzieci, dodał iż ten 

samochód będzie służył nie tylko do dowożenia dzieci do szkół, ale także do wożenia innych 

grup, co już miało miejsce. Pan Wójt powiedział, iż odbył się konkurs na Kierownika GOPS, 

niestety nie przyniósł rozstrzygnięcia, żadna osoba nie przystąpiła do końcowego etapu naboru, 



niedługo będzie ogłoszony następny konkurs na to stanowisko. Pan Wójt podziękował za 

zaangażowanie w sprawy swoich sołectw Pani sołtys Rakszawy Górnej, Panu sołtysowi 

Wydrza oraz Panu sołtysowi Rakszawy Dolnej. Pan Wójt powiedział, iż pracuje nad rozbudową 

sieci energetycznej w Gminie Rakszawa, jest to ogromna inwestycja, kolejny etap spotkań 

odbędzie się w przyszłym tygodniu, ma nadzieję że na następnej sesji będzie mógł przekazać 

więcej bardziej szczegółowych informacji.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym uznał punkt piąty porządku 

obrad za wyczerpany. 

 

 Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy, 

o przybliżenie tego tematu poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Pani Sekretarz. 

Pani Sekretarz powiedziała, iż na poprzedniej sesji zostały podjęte uchwały: 

− Uchwała Nr LVI/442/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rakszawa – uchwała 

w trakcie realizacji, jest kompletowana dokumentacja, 

− Uchwała Nr LVI/443/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 

dożywiania w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

– uchwała ukazała się w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego, jest 

w trakcie realizacji, 

− Uchwała Nr LVI/444/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 – 2028 

– uchwała ukazała się w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego, jest 

w trakcie realizacji, 

− Uchwała Nr LVI/445/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole 

i w domu ’’ na lata 2024-2028 – uchwała ukazała się w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego, jest w trakcie realizacji,  

− Uchwała Nr LVI/446/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2023  – uchwała weszła w życie z dniem 1 stycznia i będzie realizowana w trakcie 

tego roku, 

− Uchwała Nr LVI/447/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok  – uchwała 

weszła w życie z dniem 1 stycznia i będzie realizowana w trakcie tego roku, 

− Uchwała Nr LVI/448/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2023  – uchwała w trakcie 

realizacji, 

− Uchwała Nr LVI/449/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LIV/423/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 września 2023r 

w sprawie przyznania dotacji celowej dla Muzeum -Zamek w Łańcucie na zadanie: 



„Remont i przebudowa budynku służbówki tzw.” Dyrektorówki” wchodzącego w skład 

dawnego zespołu myśliwskiego Julin”  – uchwała w trakcie realizacji, 

− Uchwała budżetowa Gminy Rakszawa na rok 2024 Nr LVI/450/23 Rady Gminy Rakszawa 

z dnia 20 grudnia 2023 roku  – uchwała w trakcie realizacji, 

− Uchwała Nr LVI/451/23 Rady Gminy Rakszawa z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2024 – 2031  – uchwała 

w trakcie realizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Sekretarz, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siódmego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości na rzecz Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, że uchwała dotyczy nieruchomości położonych w miejscowości 

Rakszawa, przysiółek Basakówka, części nieruchomości oddają mieszkańcy na poszerzenie 

drogi wewnętrznej gminnej. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję w tym 

temacie, dodał iż na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. Pan Przewodniczący zapytał czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że 

radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości na rzecz Gminy 

Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/452/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

w drodze darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Rakszawa, odczytał jej treść, po czym 

uznał punkt siódmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 8   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad                               

tj. podjęcia uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Rakszawa (dz. 853/7). Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana 

Wójta. 

Pan Wójt powiedział, że w uchwale chodzi o działkę położoną w miejscowości Węgliska, są to 

pozostałości, tzw. resztówki, grunty nieużywane, nie stanowią dla Gminy pożytków, 

nieruchomość sprzedawana w celu uregulowania dojazdu do działki położonej w bezpośrednim 

sąsiedztwie.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję w tym 

temacie, dodał iż na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. Pan Przewodniczący, zapytał czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że 

radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie w sprawie zgody 

na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rakszawa (dz. 853/7). 



W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/453/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt ósmy porządku 

obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad                               

tj. podjęcia uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Rakszawa (dz 1041-5). Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana 

Wójta. 

Pan Wójt powiedział, że   jest to jednoarowa działka służąca w tej chwili jako dojazd do działki 

prywatnej w Rakszawie Rąbane, jest niezbędna do poprawy funkcjonowania sąsiedniej 

nieruchomości, dla Gminy nie ma ona wartości, jest  to działka jednoarowa. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję w tym 

temacie, dodał iż na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. Pan Przewodniczący, zapytał czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że 

radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rakszawa (dz. 

1041-5). 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/454/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rakszawa (dz 1041-5), odczytał jej treść, po czym uznał punkt 

dziewiąty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż w kompetencji Rady jest powoływanie takich zespołów, w związku 

z czym potrzebne są trzy osoby, które wejdą w jego skład. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi po czym poprosił radnych 

o zgłaszanie kandydatur. 

Pan J. Waniowski zgłosił Kandydaturę Pana M. Bardjan. 

Pan M. Bardjan wyraził zgodę, po czym zapytał radnych, czy akceptują Jego kandydaturę. 

Radni zaakceptowali kandydaturę Pana M. Bardjan. 

Pani M. Janas - Piwińska zgłosiła Kandydaturę Pani T. Rupa. 

Pani T. Rupa wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych, czy akceptują kandydaturę Pani T. Rupa. 

Radni zaakceptowali kandydaturę Pani T. Rupa. 



Pani Z. Modłkowdka zgłosiła Kandydaturę Pani M. Janas – Piwińska. 

Pani M. Janas – Piwińska wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych, czy akceptują kandydaturę Pani M. Janas 

– Piwińska. 

Radni zaakceptowali kandydaturę Pani M. Janas – Piwińska. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał § 1 uchwały: „Powołuje się zespół do spraw 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024 – 2027 w składzie: 

1. Marcin Bardjan 

2. Teresa Rupa 

3. Marzena Janas – Piwińska” 

Przewodniczący Rady Gminy, zapytał czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

powołania zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/455/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników do sądów powszechnych, odczytał jej 

treść, po czym uznał punkt dziesiąty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydacie na ławnika. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił 

Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż jest to przypadek w którym Rada upoważnia Przewodniczącego Rady 

Gminy do występowania w Jej imieniu w czynnościach, tutaj występuje do Komendanta 

Wojewódzkiego Policji o opinię na temat kandydata na ławnika. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję w tym 

temacie. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/456/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika, odczytał jej treść, po czym uznał 

punkt jedenasty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 12 

 



Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwunastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Rakszawa oraz miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący 

o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż z obszerną oceną radni zostali zapoznani na komisji, ocenę aktualności 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Rakszawa 

sporządza się raz na kadencję, dodał iż studium uwarunkowań nie jest wiążące, niemniej jednak 

zgodnie z nowymi przepisami MPZP będzie musiał być opracowany na cały teren Gminy. 

Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Rakszawa została przygotowana zgodnie z obowiązującymi przepisami i posiada opinię 

Gminnej Komisji Urbanistycznej, w chwili obecnej jedyny Plan Miejscowy jest w centrum 

Rakszawy, aktualnie jest on w trakcie zmiany, wszystkie informacje na ten temat można 

uzyskać w Urzędzie Gminy Rakszawa. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, powiedział, iż projekt tej uchwały 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji i został pozytywnie zaopiniowany. Pan 

Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu 

zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie oceny aktualności 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakszawa oraz 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/457/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakszawa oraz 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Rakszawa, odczytał jej 

treść, po czym uznał punkt dwunasty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzynastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił 

Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o nadanie nazwy ulicy, drodze która jest we władaniu 

Województwa bądź Powiatu trzeba mieć zgodę zarządcy drogi, dlatego też wszystkie drogi nie 

będące we władaniu Gminy zostają wykreślone, dodał iż do nadawania nazw ulicom na terenie 

Gminy kompetencje ma wyłącznie Rada Gminy. Pan Wójt powiedział, iż Wojewoda słusznie 

zauważył, że jest to akt prawa miejscowego, w związku z czym musi być ogłoszony 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego, dlatego też uchwały zostały 

uzupełnione o stosowne zapisy, dodał iż wszystkie uchwały wchodzą w życie po wyborach do 

PE w różnych terminach ze względu na to, żeby nie wprowadzać administracyjnego 

zamieszania.   

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, powiedział iż projekt tej uchwały 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął 



dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/458/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt 

trzynasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa, dodał iż 

kolejne uchwały dotycząc tego samego tematu, w związku z czym nie będą omawiane, tylko 

będzie je kolejno poddawał pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/459/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt czternasty porządku obrad 

za wyczerpany.  

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piętnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/460/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt piętnasty porządku obrad 

za wyczerpany.  

 

Ad. 16 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szesnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa. 



Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/461/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt szesnasty porządku obrad 

za wyczerpany.  

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siedemnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/462/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt siedemnastego porządku 

obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 18 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu osiemnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rakszawa. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/463/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku, w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt osiemnasty porządku obrad 

za wyczerpany.  

 

Ad. 19  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiętnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z Altany Rekreacyjnej 

w Rakszawie, Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 



Pan Wójt powiedział, iż altana rekreacyjna została wybudowana za byłym budynkiem 

gimnazjum, była zarządzana przez były ZSTG, w związku z wygaśnięciem tej szkoły będzie 

zarządzana przez Szkolne Schronisko Młodzieżowe Rakowisko. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, powiedział iż uchwała była 

omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z Altany Rekreacyjnej w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr LVII/464/24 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 2 lutego 2024 roku w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

z Altany Rekreacyjnej w Rakszawie, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dziewiętnasty 

porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 20 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwudziestego porządku obrad tj. 

wnioski i zapytania radnych. 

Pan Wójt powiedział, iż w związku z wnioskami radnych parę miesięcy temu była interwencja 

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich dotycząca przystanku autobusowego położonego niestety nie 

na terenie naszej Gminy, dlatego też nie było to łatwe, niemniej jednak problem w pewien 

sposób udało się rozwiązać, być może w przyszłości uda się go jeszcze udoskonalić. Druga 

sprawa byłą już niejednokrotnie zgłaszana przez radnych, Wójta i Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 2, chodzi o zmianę organizacyjną i wybudowanie przejścia dla pieszych przy 

Szkole Podstawowej Nr 2, inicjatywa mieszkańców została podjęta, zostały zebrane podpisy 

pod wnioskiem do Powiatu, a Powiat powinien podejmować działania nie tylko na skutek 

wniosku Gmin, ale także robić sam z siebie. Pan Wójt powiedział, iż Jego propozycja jest taka, 

aby wystosować wniosek do Komisji Wniosków przy Radzie Powiatu jako mieszkańcy, nie 

jako Gmina, wniosek ma być o wybudowanie odcinka chodnika i przejścia dla pieszych, środki 

finansowe powinny być, gdyż Powiat ma udział w podatku od osób fizycznych mieszkańców 

naszej Gminy. Powiat, podobnie jak Gmina ma swój budżet, Gmina nie oczekuje tylko na 

wnioski mieszkańców, ale podejmuje działania z własnej inicjatywy. Pan Wójt powiedział, iż 

Gmina może wystąpić z wnioskiem, ale w Powiecie funkcjonuje Zarządzenie Zarządu Powiatu 

gdzie jest zapisane, że jeżeli z apelem występuje jednostka samorządu terytorialnego musi to 

być w określonym czasie i z określonymi środkami finansowymi, w przypadku chodników jest 

to z góry narzucone 75% dla Gmin. Mieszkańcy jak najbardziej mogą kierować wnioski do 

Komisji Wniosków i takie wnioski zgodnie z przepisami muszą być rozpatrywane, dodał iż 

miejsce o którym mowa jest bardzo ruchliwe, jest skrzyżowanie drogi powiatowej z drogą 

gminną, są też sklep i Urząd Gminy, chodnik idący od Ośrodka Zdrowia znika przy Urzędzie 

Gminy i ponownie pojawia się na wysokości Szkoły, w najbardziej trudnym i newralgicznym 

miejscu jest niewykonany. Wnioski w tym temacie nie są nowe, pojawiają się już od kilkunastu 

lat, Dyrekcja Szkoły kierowała w tej sprawie pisma do Powiatu, dodał iż drugi taki wniosek 

wystosowałby na odcinek drogi powiatowej od drogi w kierunku Kątów Wydrzańskich do 

Szkoły, tam też jest wąsko, ostry zakręt, dzieci przechodzą z jednej strony drogi na drugą, na 

odcinku 170 – 200 m jest działka gminna, w związku z czym nie byłoby problemu 

z pozyskaniem gruntu, dlatego też jeżeli będzie taka wola Rady również na ten odcinek 



wystosowałby wniosek. Pan Wójt powiedział, iż nie chciałby tego składać jako wniosek Wójta 

i Rady , gdyż wówczas obowiązują pewne zasady, określone są terminy, wiąże się to 

z budżetem, we wrześniu, czy październiku składa się takie wnioski, składając trzeba mieć 

poparcie w budżecie, a w tym czasie nie ma jeszcze budżetu na przyszły rok. Pan Wójt 

powiedział, iż z wnioskiem do Powiatu o budowę chodnika wystąpili mieszkańcy Gminy 

Łańcut, inwestycja jest kilkumilionowa i ma być niebawem realizowana, ma to być na takiej 

zasadzie, że w jednym roku będzie finansował Powiat, a w drugim Gmina, jest to kolejna 

inwestycja Powiatu w tamtym terenie, u nas bywa różnie, niemniej jednak ma świadomość że 

ostatnio były u nas robione dwie drogi powiatowe, niemniej jednak jedna z nich z Polskiego 

Ładu, gdzie dofinansowanie było rzędu 95%, czy 98%, a druga z nich Węgliska – Trzeboś 

w fatalnym stanie była w większej części sfinansowana przez Gminę Rakszawa, wówczas na 

spotkaniu z radnymi padła obietnica, że przy tak dużym wkładzie Gminy Rakszawa, również 

zadania własne Powiatu będą realizowane. Pan Wójt poprosił przedstawiciela sołectwa 

Wydrze, aby w ciągu tygodnia pozbierał troszkę podpisów mieszkańców wspierających 

wniosek, podpisy dotyczące Szkoły Podstawowej Nr 2 już są. 

Pani M. Janas – Piwińska podziękowała za podjęcie tego tematu, wyraziła nadzieję że przejście 

wreszcie powstanie, głównie dzięki inicjatywie mieszkańców, kwestia bezpieczeństwa jest 

sprawą priorytetową, nie można czekać aż stanie się coś złego. Pani radna poruszyła temat 

lampy wiszącej przy pierwszej drodze do mieszkańców za strażą, poprosiła aby lampa była 

umieszczona w taki sposób, żeby była skierowana również w stronę zachodnią, w tej chwili 

lampa oświetla jeden dom, a droga nie jest zbyt dobrze oświetlona, najlepszym rozwiązaniem 

byłoby dołożenie drugiej lampy. 

Przewodniczący Rady Gminy poruszył temat wyjazdu z Wołochów do drogi Wojewódzkiej, 

jest tam obszar dość zaciemniony, zapytał, czy byłaby możliwość dowieszenia lampy, drugi 

temat jaki poruszył dotyczył oświetlenia na terenie dawnego gimnazjum, kiedyś na budynku 

była lampa mocno doświetlająca ten teren, dzieci chodzą tam na treningi, teraz jest tam podobno 

bardzo ciemno, należałoby to zweryfikować. Kolejna sprawa jaką poruszył dotyczyła 

uzupełnienia tłuczniem drogi, parkingu przy stołówce Schroniska, ten teren po zimie został 

dosyć mocno zniszczony. Pani Z. Modłkowska wracając do tematy chodników zwróciła uwagę 

na brak chodników na Kątach, jest tam jeden przystanek, droga przy drodze powiatowej jest 

bardzo wąska, dzieci do autobusu chodzą z każdej strony, wprawdzie oświetlenie jest, ale teren 

jest niebezpieczny niedawno niemalże doszło do potrącenia dziecka, w związku z tym, że jest 

wąsko dzieci muszą uciekać do rowu. Pani radna zasugerowała, aby również w tej sprawie 

zebrać podpisy i złożyć wniosek do Powiatu, chodzi o odcinek od pierwszych domów 

w kierunku Mościn. 

Pani T. Rupa zwróciła uwagę na brak chodnika na Rąbanym, gdzie mieszkańcy na pewno 

podpiszą się pod takim wnioskiem, tam jest odcinek wąskiej drogi z minimalnym poboczem, 

a tam również dzieci chodzą do szkoły. 

Pan M. Szląskiewicz w imieniu mieszkańców Wołochów podziękował za przystanek 

autobusowy, ludzie z autobusu nie będą wyskakiwali prosto do rowu, będzie bardziej 

bezpiecznie. 

Pan Wójt powiedział, iż wszystkie wnioski i zapytania radnych stara się notować zarówno na 

sesji jaki i przed, czy po sesji, a odpowiada na nie na sesji, padają słowa, że radni nie składają 

wniosków, otóż radni składają bardzo dużo wniosków, najważniejsze z nich przekazuje na sesji, 

ostatnio rozprzestrzeniło się sporo nieprawdziwych informacji, radni również proszą 

o wyjaśnienie niektórych z nich, w ostatnim czasie w internecie pojawiła się informacja, że 

pracownicy Urzędu Gminy pobili mieszkańca, jest to nieprawda, jeżeli do jakiejś sytuacji 



doszło poza Urzędem, nie należy tego mieszać. Wracając do tematów poruszanych przez 

radnych, to w kwestii regulacji dróg istnieje prawdopodobieństwo, że uda się uregulować 

własność drogi na Wołochach koło byłego sklepu, ponadto rozpoczęła się sprawa 

przygotowania sądowego uregulowania drogi przy kostce, jest to konfliktowa droga, sprawa ta 

toczy się od wielu lat. Kolejna sprawa dotyczy przystąpienia do regulacji terenów za byłym 

domem katechetycznym, przedszkolem, budynek jest Parafii, mieszkańcy nie mają prawnych 

dojazdów, są tam pastwiska, bądź prywatne dojazdy, poprosił aby mieszkańcy którzy maja tam 

problemy z dojazdem zgłaszali się w tej sprawie do Gminy. w związku z wnioskami radnych 

toczy się parę inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych, był chwilowy zastój ze strony 

wykonawcy, ale udało się ten impas przezwyciężyć, jest gwarancja od wykonawcy, że prace 

ruszą w lutym, głownie ma to być wykonywane na Wołochach i Kościelnym, mają powstać 

brakujące odcinki i przepompownia. 

Pan Przewodniczący zapytał czy radni chcą zabrać głos w tym punkcie, w związku z tym, że 

radni nie zabrali głosu uznał punkt dwudziesty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 21 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwudziestego pierwszego 

porządku obrad tj. sprawy różne, Pan Przewodniczący zapytał czy radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu uznał punkt dwudziesty pierwszy porządku 

obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 22 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął LVII sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 1006 do godz. 1110.   
 

 

Protokołowała: Teresa Nowicka 

 

   

Zatwierdził: 

Marcin Bardjan 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

 

 

 

 


